

## Im Reich des Kublai Khan /

La fabuleuse aventure de Marco Polo / Lo scacchiere di Dio



Das aufwendig produzierte Historienabenteuer zeigt Horst Buchholz in der Rolle des großen Abenteurers Marco Polo und Anthony Quinn als legendären Kublai Khan. Ende 1271 verlässt der junge Marco Polo mit Vater und Onkel seine Heimatstadt Venedig und tritt die lange, gefahr-



volle Reise nach China an. Die Männer wollen als Friedensdelegation Papst Gregors den dortigen Herrscher Kublai Khan aufsuchen. Auf der beschwerlichen Reise geraten Marco und seine Begleiter immer wieder in lebensgefährliche Situationen. In China angekommen, zeigt Marco Polo sich von der fremden Hochkultur zutiefst fasziniert. Zugleich muss er verhindern, dass Khans intriganter Sohn die freundschaftlichen Beziehungen zwischen Ost und West zunichte macht.



This lavishly produced historical adventure is starring Horst Buchholz as the great adventurer Marco Polo and Anthony Quinn as the legendary Kublai Khan. At the end of 1271, the young Marco Polo leaves his hometown Venice with his father and uncle and embarks on the long, perilous journey to China. As a peace delegation of Pope Gregory, the men pursue a visit to the local ruler Kublai Khan. On the arduous journey, Marco and his companions repeatedly find themselves in life-threatening situations. Once arrived in China, Marco Polo is deeply fascinated by the foreign advanced civilization but at the same time, he must prevent Khan's scheming son from destroying the friendly relations between East and West.

**Genre** Adventure and Action

**Year of Production** 1965

**Production-Companies** Prodi Cinematografica (Rome), ITTAC (Paris), Avala Film (Belgrade), CCC Filmkunst GmbH

**Producer** Raoul J. Lévy, Artur Brauner

**Director** Denys de La Patellière, Noël Howard

**Main Cast** Horst Buchholz, Anthony Quinn, Orson Welles, Elsa Martinelli, Omar Sharif

**Script** Denys de la Patellière, Raoul Lévy and Jacques Rémy

**Music** Georges Garvarentz

**Colour**

**Length** 117 Min.

**Language** German, English, French, Spanish

**Award** Prädikat wertvoll

HD

